
Minister Demir heeft een mestactieplan
Eerlijk is eerlijk. Minister Demir vond geen warm water uit. Ze voert uit wat de meerderheidspartijen jaren geleden beslisten. Zij 
doet dat in gedegen overleg met de sector. Dat is een groot verschil. En ze voert aanpassingen door die het mestactieplan mense-
lijk en leefb aar maken. Dat is ook nieuw.

Industriële schaalvergroting werd 
aangemoedigd
Vijf decennia lang was cd&v verantwoordelijk 
voor het landbouwbeleid. Al die jaren leverden 
ze tevens hand- en spandiensten aan 
de Boerenbond. 
Diezelfde Boerenbond duwt sinds decennia 
het familiaal boerenbedrijf, ook diegene in 
Nazareth-Eke, in de richting van de industriële 
schaalvergroting. Die agro- industrie zette onze 
lokale landbouwers op het verkeerde spoor. In 
Vlaanderen produceren we vandaag veel meer 
dan we zelf nodig hebben. 

Vervuiling door non-beleid
Ondertussen voerde cd&v jarenlang een 
non-beleid, desondanks ze als lid van de 
EVP-fractie moeiteloos alle reductieplan-
nen goedkeurden op Europees niveau. 
Vlaanderen heeft daardoor de meest 
vervuilde waterlopen van Europa. Europa 
tikt ons volkomen terecht op de vingers. 

Ze stemden allemaal voor
De bijsturing van het mestbeleid is het 
gevolg van een Europese richtlijn. De 
meerderheidspartijen stemden allemaal 
voor die bijsturing. Ze zijn dus zelf ver-
antwoordelijk voor het wettelijk kader dat 
minister Demir nu verder uitvoert. 

Eindelijk communicatie
Het overleg startte enkele weken geleden 
op. Minister Demir lichtte de eerste voor-
stellen toe aan de betrokken belangenor-
ganisaties. Ondertussen had ze contact 
met de sectorspelers en het Algemeen 
Boerensyndicaat. Ze maakten afspraken 
over het verdere traject voor de bijsturing 
van het mestbeleid. 

U hebt recht op informatie
Was u daarvan op de hoogte? N-VA 
Nazareth-Eke vreest dat de bovenlo-

kale organisaties onze lokale land- en 
tuinbouwers daarover niet altijd correct 
informeren. Wilt u meer informatie over 
de stand van zaken? Wilt u advies over 
de gevolgen van het mestactieplan voor 
uw bedrijf? Neem contact op met onze 
mandataris.
Frank Dhaenens, fractievoorzitter N-VA 
Nazareth-Eke

Beste inwoner van Nazareth-Eke

Na enkele moeilijke jaren ten gevolge van corona genoten we in 2022 weer van onze vrijheid. Op politiek vlak was het een jaar van 
intens rekenen: hoeveel geld kon het gemeentebestuur nog spenderen?
Ondertussen staat de dekenij nog steeds leeg en valt het plan voor de groene boulevard echt niet in de smaak. De volgende legisla-
tuur zal het gemeentebestuur diep in de buidel moeten tasten. N-VA Nazareth-Eke is alvast tevreden dat de gevraagde verbetering 
van de wegmarkering en de fi etspaden wel gerealiseerd werden. 

Bent u benieuwd naar meer? Wilt u ons steunen? Aarzel niet en word lid! Laat u horen.

De bestuursleden van N-VA Nazareth-Eke wensen 
u een zalig kerstfeest en een gelukkig nieuwjaar! B�STE W��S�N! 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

NAZARETH-EKE
www.n-va.be/nazarethnazareth@n-va.be N-VA Nazareth
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Vergunning mortelcentrale
Het schepencollege vergunde de bouw van een mortelcentra-
le in de Rozenstraat. Daardoor staan er binnenkort zes silo’s 
op een paar honderd meter van het woongebied. De gezin-
nen in en rond de industriezone zijn er niet gerust in. 

Onbegrijpelijke vergunning
In het dossier is erg verontrustende informatie terug te vinden. 
Een mortelcentrale heeft een mogelijk effect op de bodem- en 
luchtkwaliteit. Toch werd er geen onderzoek gedaan naar de 
werkelijke impact van die ongunstige effecten op de gezond-
heid en op het milieu. De bewering dat er geen effect denkbaar 
is op het watersysteem lijkt vreemd omdat de centrale wel een 
effect heeft op de bodem- en luchtkwaliteit.

Bezwaar 
Een vijfenzeventigtal buurtbewoners dienden een  
bezwaarschrift in. Zij lichtten daarbij de volgende  
argumenten uitvoerig toe:
•    Stofneerslag beschadigt wagens, overkappingen,  

zonnepanelen en ramen. 
•    De centrale werkt met gevaarlijke stoffen. Ze kunnen ernsti-

ge huidirritaties, oogirritaties en oogletsels veroorzaken en 
ze zijn bovendien kankerverwekkend.

•    De centrale werkt met chemicaliën die de uitstoot van  
stikstof verhogen. 

•    Het extra vrachtverkeer beïnvloedt de lokale stikstofemissie. 
•    Bewoners die regenwater en grondwater gebruiken zijn 

ongerust over het effect van de toxische stoffen op het water, 
en dus op hun gezondheid. 

Als het brandt
Bij brand vormen zich giftige en bijtende gassen en dampen. 
Ook in lage concentraties kunnen die ademhalingsmoeilijk- 

heden en long- en oogirritaties veroorzaken. Zwaveldioxide 
kan na brand een typische wintersmog veroorzaken die  
erg schadelijk is voor de gezondheid. Het is een belangrijke 
oorzaak van zure regen die schade veroorzaakt aan  
landbouwgewassen en natuurgebieden. 

Verdeelde meningen over explosiegevaar 
De burgemeester stelde dat er geen sprake is van stoffen die 
een verhoogd risico op een stofexplosie veroorzaken. Wij 
weerleggen dat. Stoffen die onder druk vervoerd en geladen 
worden, houden altijd een explosierisico in. 

N-VA Nazareth-Eke wil een grondige risicoanalyse. De  
mortelcentrale hoort thuis in een industriezone zoals De Prij-
kels of in een kanaalzone zoals bij het Kanaal van Schipdonk. 
Daar bevinden zich in een ruime straal geen woningen. 

Bewoners zijn ongerust over het effect van toxische stoffen op 
regen- en grondwater. 

Uit de gemeenteraad

Belastingen voor zelfstandigen
“Het is onrechtvaardig dat zelfstandigen een aparte belasting moeten betalen, 
sommigen zelfs meerdere keren per jaar. Andere gemeenten heffen bovendien 
geen belastingen op reclamedrukwerk”, zegt gemeenteraadslid Nele Le Roy. Ze 
pleit voor minder investeringen en minder belastingen. Zelfstandigen hebben 
het al moeilijk genoeg. De 
bevoegde schepen stelt dat 
het gemeentebestuur koos 
om ook de vennootschappen 
te belasten en dat het een 
vrije keuze is om meerdere 
vennootschappen te hebben. 
De belasting op drukwerk is 
een ontradingsbelasting om 
minder papier te verbruiken.  

Uitnodigingen 
“In onze gemeente vergeet men telkens weer 
de raadsleden uit te nodigen voor de ontvangst 
van 1.100 nieuwe inwoners”, herhaalt gemeen-
teraadslid Nele Le Roy. Het gekende antwoord 
weerklinkt in de raadzaal: “Er liep iets mis 
met de uitnodigingen.”

nazarath@n-va.be
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Nieuwbouw Kinderkasteeltje
Er staat een miljoenenproject op de planning. Nog maar eens eentje. Er is vijf miljoen euro mee gemoeid.

Telt u even mee? 
•  De dekenij: 1,9 miljoen. 
•  De Sterrenbossite: 1,6 miljoen. 
•  De groene boulevard: meer dan een 
    miljoen. 
•  De verbouwing van het Sociaal Huis:                   
    een miljoen. 
•  Het Kasteelpark: een half miljoen. 
•  Telt u er de vijf miljoen voor het 
    Kinderkasteeltje nog bij? 

Dat geeft een totaal van meer dan elf miljoen 
euro. Dat is een schatting, voor alle duidelijk-
heid, en dat in tijden van economische crisis. 

Het Kinderkasteeltje
De voormalige kinderkribbe werd gebouwd 
in 1882 als Château de la Tourelle en vanaf 
1912 uitgebaat door de Cisterciënzerzus-
ters. De gebouwen zijn niet bouwvallig en 
belanden toch voor een groot gedeelte onder 
de sloophamer. Enkel het gedeelte vooraan 
blijft bewaard. De kapel en de 
leslokalen worden gesloopt. 

Heropbouwen
Vooraan komt een parking. Er worden drie 
moderne paviljoenen opgetrokken: de bui-
tenschoolse opvang, CKG ‘t Kinderkasteeltje 
en het Kinderdagverblijf. De drie moderne 
gebouwen staan in schril contrast met de 
erfgoedwaarde van het neogotische kasteel.

Toch enkele vragen

N-VA Nazareth-Eke maakt 
zich zorgen over het 
 megaproject.

•    Het park achter het oude 
Kinderkasteel ligt in een 
landbouwzone. 

•    Stemt de inplanting over-
een met het gemeentelijke 
RUP?

•    Was er voldoende overleg 
met de buurtbewoners? 

•    Bekeken de bouwheren in 
welke mate het bestaande 
complex gerenoveerd kan 
worden?

•    Is er een degelijk fi nancieel 
plan?

•   Welke bestemming is er   
     voorzien voor het 
     bestaande Kinderkasteel?

We volgen het voor u verder 
op!

Weetjes
    … Het gemeentebestuur stelde de werken voor de groene boulevard uit. Ze starten mogelijks niet in 2023 maar in april 2025.

    … Plantte u een van de vierduizend bomen aan het Kasteelpark? Die bomen zijn onvindbaar omdat het onkruid er hoger dan de 
bomen staat. Wie weet of ze nog leven? 

    … Het provinciebestuur weigerde de aanvraag voor de aanleg van wandelpaden in het nieuwe Kasteelpark.

    … De bomen langs onze gemeentewegen worden minder gesnoeid. De overhangende takken maken krassen 
op vrachtwagens en landbouwtuigen. Bovendien belemmeren ze soms het zicht. 

    … Wandelaars houden hun hond nog steeds niet aan de leiband. De hondenuitwerpselen liggen verspreid 
over de openbare weg, de voetpaden en de wegboorden. De gemeente laat het na om daar GAS-boetes voor 
op te maken. 

www.n-va.be/nazarath
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Evolutie Vlaamse begroting


